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Honest, kindness, and beauty
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创意环境
Environment

我们的学校坐落在北京西山文化创意大道核心园区。

Our school is located in the core area of Beijing Xishan Cultural and Creative 
Avenue.

周边有中关村多媒体产业园艺术中心、火星时代、

草莓基地、中间美术馆等文化机构，这些也都是我们上

课的地方。

In the periphery of our school, there are Zhongguancun 
Multimedia Art Center,  Mars era,  strawberry  base,  the 
middle gallery and other cultural institutions that can be our 
classroom.

第一课

我们背靠香山，环境优美，号称北京的“绿肺”。

We stand by the Mount Xiangshan which has beautiful environment, and is known 
as Beijing’s “green lungs”.

Lesson 1
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我们的德育特色：我负

责，我能行，我快乐

Our features of the moral 
education are: Responsibility, 
Action, and Joyfulness”.

“我能行”：是的，我一定能行！提前行，快速行，合作行，高效

行。创造自己独特的优秀，形成“我能行”的自信。

Action: I can do it! Do it early; do it fast; do it cooperatively; do it effectively. 
Create ideology and confidence.

“我负责”：牢记自己的责任，自己的事情主动做，家里的事情帮助做，集

体的事情抢着做，社会的事情自觉做；做好自己的事情，出现问题，立即纠正，

把损失降低到最低限度，勇于承担责任。

Responsibility: Keeping the responsibility in mind; initiating self’s work; helping 
for family’s work; rushing to do collective things; be conscious for social’s work; doing 
our own things; taking immediate acticn to correct the problem; reducing the loss to 
minimum; doing our taking respcnsibility for courage.

“我快乐”：在负责中收获能行的本领，在能行中收获快乐的学习体验；用

阳光的心态看待处理问题；在“我负责、我能行、我快乐” 的学校文化中快乐成

长。 

Joyfulness: gain abilities from action; get joyful from experiment; handle problems 
by optimism; joyful growing in Responsibility, Action and joyfulness. 

把不会的单词和短语记下来：
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以“能行”的自信心，主动、全程参

与，面对问题和困难能主动想办法解决。

Using the self-confidence, active and full 
participially, fale the problem and difficulty, 
can take the initiatively to find a solution.

以“负责”的态度进入深度思考的情境，能提出有思考价值的问题，敢于发

表个人见解。

Using the attitude of responsibility enter the deep thinking; put forward some 
valued problems; and dare to express personal views.

以“快乐”的心情自主探究学习，学习方式多样。

Using the sense of joyful make a self-inquiry learning for diverse learning style.

学习信念
Faith

第三课
Lesson 3

新单词：



我负责，我能行，我快乐
Responsibility, action and joyfulness
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我负责
Responsibility

第一课
Lesson 1

我们要“自己对自己负责”，坚持“七个一”：有人看见没人看见一个样；

有人管理无人管理一个样；有人检查无人检查一个样；老师在和不在一个样；有

人监督和无人监督一个样；校内和校外一个样；在家和在校一个样。

We should be responsible for ourselves and adhere to the Seven-One Self-
discipline: As one whatever anyone saw or not; as one whenever anyone manage or not; 
as one whatever someone check or not; as one whether the teacher on or not; as one 
whether supervise or not; be sample in the school or not; be sample at home or school.

我们有《快乐成长记录手册》，从“对学习负责、对全面发展负责、对

行为习惯负责、对卫生负责、对安全负责”等角度开展师生、家长的多主体

评价，激励自我发展。

We keep writing “happy growth record handbook”, from “accountable for learning 
and the comprehensive development of responsible; responsible for the behavior; 
responsible for sanitation; responsible for security”to point of view; the teachers and 
students,parents evaluation of multi-agent; incentive and self development.

把不会的单词和短语记下来：



我负责，我能行，我快乐
Responsibility, action and joyfulness
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我们有“十好”评价，争得“责任章”活

动。

We have Ten Good evaluation and Duty Medal.

学会守纪、学会负责、学会专注、学会做事、学习和做人，强化负责的意

识，养成负责的习惯，形成负责任的能力，培养健康独立的人格。

In order to learn discipline, responsibility, focus, research and  behave; strengthen 
the responsible consciousness; develop the habit offorming ability of responsible and 
healthy independent personality.

①学习章（班主任）：读好书、写好

字、诵好诗。②劳动章（卫生老师）：扫好

地。③体育章（体育老师）：做好操。④艺

术章（美术、音乐老师）：画好画、唱好

歌、吹好曲。⑤安全章（安全老师）：行好

路。⑥孝敬章（家长）。每月底争得6个章

的学生获得一枚责任章，获得4枚责任章的

学生学期末可获得学校吉祥物一套。

我能行
Action

第二课
Lesson 2
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